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Abstract (en)
The fan has a rotary propeller (18) rotative around an axis (X-X`), and comprising a central unit (20) and two fan blades (22). Each auxiliary air
deflector (26A, 26B) is integrated to the propeller such that the auxiliary air deflector is driven in rotation with the propeller, and is arranged in a
swept volume by the blades during rotation of the propeller. The propeller has a peripheral ferrule (24) connecting free ends of the blades. The
auxiliary air deflector (26B) radially projects towards the central unit from the ferrule.

Abstract (fr)
Ce ventilateur comprend une hélice (18) rotative autour d'un axe (X-X'). L'hélice (18) comprend un moyeu (20), une pluralité de pales (22), et au
moins un déflecteur d'air auxiliaire (26A, 26B) d'étendue radiale inférieure à l'étendue radiale de chaque pale (22). Le ou chaque déflecteur d'air
auxiliaire (26A, 26B) est solidaire de l'hélice rotative (18) pour être entraîné en rotation avec l'hélice (18). Le ou chaque déflecteur d'air auxiliaire
(26A, 26B) est disposé sensiblement dans le volume balayé par les pales (22) lors de la rotation de l'hélice (18). Application aux ventilateurs de
blocs avant de véhicules automobiles.
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